Kingdom of Saudi Arabia

Ibn Sina National College

C.R. 4030144057

P.O. Box 31906 Jeddah 21418

Date:

09 April 2025

Encl:



المملكة العربية السعودية كلية ابن سينا الأهلية للعلوم الطبية بجدة س.ت ٤٠٣٠١٤٤٠٥٧ حدة ٢١٤١٨ التاريخ: التاريخ: المرفقات: السرقم:

<u>MEMO</u>

From: Dr. Rashad AlKashgari, Dean of ISNC.

Subject: Update on Academic Calendar for the second semester 2024-25.

Assalam alaikum,

We are pleased to inform you that, following the approval of the Committee for Aligning the Academic Calendar with the Events Calendar of the University Affairs Council, an additional holiday has been designated for students and staff at universities and academies in Jeddah, Makkah, and Taif. This holiday will take place on Sunday and Monday, April 20-21, 2025, to participate in the success of the international Formula 1 event in Jeddah.

As a result, please note that these dates will be recognized as holidays. To accommodate this change and uphold our academic standards, the previously scheduled extended weekend holiday on Sunday and Monday, May 4-5, has been canceled.

We appreciate your understanding and cooperation regarding these adjustments.

الموضوع: تحديث التقويم الأكاديمي للفصل الدراسي الثاني 2024-25.

السلام عليكم وحمة الله وبركاته،

يسرنا إبلاغكم أنه بناءً على موافقة لجنة تنسيق التقويم الأكاديمي مع تقويم الفعاليات بمجلس شؤون الجامعات تم تحديد عطلة إضافية للطلاب والموظفين في الجامعات والأكاديميات في جدة ومكة المكرمة والطائف. ستكون هذه العطلة في يومي الأحد والاثنين، 20-21 أبريل 2025، للإسهام في نجاح حدث الفورمولا 1 الدولي الذي سيقام في مدينة جدة.

وبناءً عليه، يُرجى ملاحظة أن هذه التواريخ ستعتبر عطلة. ولتلبية هذا التغيير والحفاظ على المعايير الأكاديمية، تم إلغاء عطلة نهاية الأسبوع الممتدة التي كانت مقررة يومي الأحد والاثنين، 4-5 مايو.

نقدر تفهمكم وتعاونكم بشأن هذه التعديلات.

Best regards,

مع أطيب التحيات،

The Dean

Dr. Rashad AlKashgari

Distribution to:

- All vice deans
- Head of Internal Management
- Chairman of departments
- All faculty members
- HR department